

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

P23075

P23075

Dear Parents, 各位家長:

Po Leung Kuk 145th Anniversary Charity Walk 保良局 145 周年慈善步行

Po Leung Kuk 145th Anniversary Charity Walk will be held on Saturday, 27th January 2024 at the Hong Kong Stadium. More than 10,000 participants from over 300 service units, government departments, corporations and community organizations will join the event to raise funds for the multi-faceted services and to celebrate the 145th anniversary of the Kuk. This year with the theme "Walk together with over a ten thousand of participants and support the needy and underprivileged", students are encouraged to join the event with their families and friends, in hopes of promoting harmonious family relationship and building up team spirit.

All form 1 students will join the Charity Walk this year. Families of form 1 students are also welcome to join. Participants will walk together in downtown and natural trails (About 3 hours' walk from Hong Kong Stadium to Aberdeen Country Park) as well as enjoy the newly introduced mobile games along the route. Please fill in the reply slip below to indicate your willingness in joining the Charity Walk. At the same time, all Form 1 to Form 6 students are welcome to donate money to support the captioned event. Special edification souvenirs will also be presented to students who raise a sum of \$500 or above. Please return the reply slip on or before 22/1/2024. Thank you for your generous support!

為籌募經費拓展各項服務以加惠更多有需要人士,保良局將於2024年1月27日(星期六)上午於港島區舉行慈善步行。逾300個保良局屬下單位的師生、家長、學員及長者參與外,各政府部門、工商機構及團體亦歡迎組隊支持,預算參與人數逾一萬人,齊為善事出力的同時,慶祝本局145周年里程碑。是項別具意義及有益身心的步行活動既促進家庭親子和諧,又增強團隊精神,因此鼓勵學生邀請家人一起參與。

本校將安排所有中一學生參與是次慈善步行活動,並誠邀中一家長響應參與。步行路綫(由香港大球場起步,行至香港仔郊野公園,全程約三小時)沿途經過鬧市及自然郊野公園,並增設手機遊戲,適合一家大細偕同親友參與。同時,所有中一至中六同學亦可以透過捐款,襄助善舉。凡籌得善款達港幣 500 元之學生,將獲贈節目禮品一份。煩請填妥回條,於 22/1/2024 或以前交回。衷心感謝你的支持!

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長 11th January, 2024 二零二四年一月十一日

Po Leung Kuk 145th Anniversary Charity Walk Reply Slip 保良局 145 周年慈善步行 回條

I acknowledge receipt of the above captioned circular concerning the Po Leung Kuk 145th Anniversary Charity Walk. I would donate \$ ______ (cash/cheque) to support the activity.

本人獲悉 貴校來函有關「保良局 145 周年慈善步行」事宜,並捐款 \$ ______ (現金/支票)支持活動。
Cheque payable "PO LEUNG KUK". If the aggregate of donations to Po Leung Kuk is HK\$100 or more, it will be tax-deductible. Please provide the name of receipt: _______

支票抬頭為「保良局」;捐款港幣100元或以上獲發捐款收據供申請退稅之用。請提供捐款者姓名: __________

【*For Form 1 Students ONLY 中一學生適用】

I would like to take part in the Charity Walk *with my child(ren), and total number of parents is ______.

本人決定参加,参加的家長人數共 ______ 位。

Name of Student 學生姓名: ______ (CSNO 學號 ______)

Name of Guardian 監護人姓名: (Block Letters 正楷)

Date 日期:

Signature of Guardian 監護人簽署: